
Indkaldelse til ordinær generalforsamling 2023 

Grønnegade kasserne 10   kl. 19 i lokale 217 indgang 1A 

Onsdag den 1/11 2023 

Vi starter kl. 18:15 med lidt pizza inden generalforsamlingen. Ønsker man at deltage fra kl 18:15, 

kræver det tilmelding senest 30.10.2023, så vi kan bestille pizza. 

Dagsorden ifølge Vedtægter  

1. Valg af Dirigent, stemmetæller og referent.  

2. Formandsberetning.   

3. Kassererens beretning og fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse.  

4. Vedtagelse af klubkontingent og gebyrer bestyrelse forslår følgende. 

Medlemmer under 15 er det 300,- og fra 15 til 18 år skal betale 400 og voksen (18+) 600 kr, +200 depositum for deltagelse i 
arbejdsdage.  

Familie medlemskab, alle uden 8 kan blive gratis medlem, hvis mor eller far er medlem. 

Medlemmer som bor på Fyn og Jylland, samt børn på 14 eller derunder skal ikke betale de 200 kr for arbejdsdage. 

Ønskes årslicens medlemskab i DASU, skal man betale 300 kr til DASU, ellers vil man være gratis medlem af DASU og betale 30 kr pr 
DASU løb man eventuelt deltager i. Betalingen hos DASU er hovedsagelig forsikring i forbindelse med DASU løb. 

Bestyrelsesmedlemmer kan vælge at betale ½ kontingent, hvis det ønskes:  500,- inklusiv depositum for arbejdsdage. 

5. Behandling af indkommende forslag.  

Mindre ændring af banen for at gøre den mere 1:10 / begynder venlig samt reparation af curb’s. 

6. Valg af bestyrelse 

• Kasserer for 2 år (lige år) Jørgen Jensen kasser. ikke på valg. 

• Formand for 2 år (ulige år) Johnni Hansen på valg. 

• for 2 år Teddi Hansen (ulige år) på valg. 

• For 2 år Ledig (Ulige år) på valg. 

• for 2 år, Henrik Elklint (lige år), ikke på valg.   

• for 1 år bestyrelses suppleant Mangler.  

7. Valg af revisor og revisor suppleant.  

8. Eventuelt:  

• Herunder græsslåning og ordne volde.  

• 2 Arbejdsdage / klubløbe om lørdage / DASU Løb?  

• Medlemstal faldende hvad gør vi? 

• Offroad tæppe bane. 



 

 

Forslag fra bestyrelsen: 

 

At gøre banen mere 1:10/begynder venlig og reparation af curb’s: 

 
Hvis vi laver en gennemkørsel således, at banen kan gøres kortere for de langsom kørende biler 

bla. 1:10 stok/FWD og begynder klasser. Vi kan se de unge og begyndere bliver hurtig træt af den 

lange bane, det tager simpelthen for lang tid at komme hele vejen rundt. Tanken er også at få den 

registreret hos DASU og MyRcm som 1:10 bane for løb. Det vil skære ca 1/5 af banens længde af, 

ca 250 m i stedet for de 320, mere nøjagtig måling vil blive foretaget på banen hvis det vedtages at 

arbejde videre med dette forslag. Udførelsen af dette vil være en arbejdsdag i foråret 2024, tilbud 

på asfalt vil blive bestyrelsens opgave, overgang mellem ny og gammel asfalt skal være så godt 

som muligt. 

 

Reparation af Curb’s der er 4 curb’s bestyrelsen mener vi skal have udskiftet/reperaret. 


